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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

 

RG.0002.37.2018-2023 

 

Protokół nr XXXVII 
 

XXXVII Sesja Rady Gminy w dniu 27 września 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:05                                

tego samego dnia 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Maliński 

11. Michał Marciniak 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

 

Nieobecni: 

1. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 

5. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

6. Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

7. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

8. Monika Tomczak-Zys, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

9. Sołtysi Sołectw, lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  

 

Dzień dobry Państwu, otwieram XXXVII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, na wstępie bardzo 

serdecznie witam Państwa, Panie i Panowie sołtysów, radnego Elekta Michała Malińskiego, Wójt 

Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, witam Panią Radcę Prawną Aleksandrę Kupczyk-

Zajączkowską, witam Panią Skarbnik Gminy Agnieszkę Scheffler, witam kierowników jednostek 

organizacyjnych, witam Państwa sołtysów, Panie i Panów sołtysów, witam zaproszonych gości 

oraz wszystkich Państwa obserwujących sesję na kanale YouTube, Panie radny Elekt gratuluję 

wyboru, proszę o powstanie wszystkich do hymnu, dziękuję po hymnie, przedstawię teraz 

porządek obrad dzisiejszej sesji: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Wręczenie zaświadczenia oraz złożenie ślubowania przez Michała Malińskiego Radnego Rady 

Gminy Zaniemyśl wybranego w wyborach przedterminowych do Rady Gminy Zaniemyśl 

przeprowadzonych w dniu 19 września 2021 r. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Zaniemyśl: 

1) XXXII sesja dnia 31 maja 2021 r.; 

2) XXXIII sesja dnia 20 czerwca 2021 r.; 

3) XXXIV sesja dnia 21 czerwca 2021 r.; 

4) XXXV sesja dnia 30 czerwca 2021 r.; 

5) XXXVI sesja dnia 18 sierpnia 2021 r. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl: 

1) wybór Komisji Skrutacyjnej; 

2) zgłaszanie kandydatów; 

3) przeprowadzenie głosowania. 

6. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jadwigi Śląskiej                     

w Mądrem z przeznaczeniem na rekonstrukcję sygnaturki na dachu kościoła parafialnego. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

czy ktoś z Państwa radnych chciałby wnieść zmiany do przedstawionego porządku obrad, nie 

widzę zatem przechodzimy do punktu drugiego 

 

2. Wręczenie zaświadczenia oraz złożenie ślubowania przez Michała Malińskiego Radnego 
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Rady Gminy Zaniemyśl wybranego w wyborach przedterminowych do Rady Gminy 

Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 19 września 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w związku z Obwieszczeniem Komisarza 

Wyborczego w Koninie II z dnia 20 września 2021 roku o wynikach wyborów uzupełniających do 

Rady Gminy Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 19 września 2021 roku oraz zgodnie                              

z artykułem 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu 

radni składają ślubowanie "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro 

mojej gminy i jej mieszkańców", aby dopełnić wszelkich formalności związanych                                          

z uprawomocnieniem funkcji Radnego Pana Michała Malińskiego, wybranego do Rady Gminy 

Zaniemyśl w okręgu wyborczym nr 7 w Zaniemyślu, w wyborach uzupełniających zarządzonych 

na dzień 19 września 2021 roku proszę Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Pana 

Marcina Kropińskiego o wręczenie zaświadczenia potwierdzającego wybór na radnego 

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Pan Marcin Kropiński, w imieniu Gminnej 

Komisji Wyborczej w Zaniemyślu w związku z wyborami, które odbyły się w 19 września 2021 

roku informuję i jednocześnie zaświadczam, że Pan Maliński Michał wybrany został Radnym 

Gminy Zaniemyśl, proszę, w imieniu Gminnej Komisji życzymy owocnej pracy na rzecz Gminy 

Zaniemyśl, wszystkiego dobrego 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Panie Przewodniczący dziękuję bardzo, 

zgodnie z artykułem 23a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonywania 

mandatu radny składa ślubowanie o treści "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie 

dobro moje gminy i jej mieszkańców", ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania "Tak mi 

dopomóż Bóg", proszę wszystkich teraz o powstanie a radnego Elekta o złożenie ślubowania 

 

Radny Michał Maliński, "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro 

mojej gminy i jej mieszkańców, Tak mi dopomóż Bóg" dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję stwierdzam, że Radny Michał 

Maliński, który złożył ślubowanie objął mandat radnego Gminy Zaniemyśl, przechodzimy do 

punktu trzeciego 

 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  na podstawie listy obecności stwierdzam, że 

w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi wystarczającą liczbę do podejmowania 

prawomocnych uchwał, teraz przejdziemy do punktu czwartego 

 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Zaniemyśl: 

 

1) XXXII sesja dnia 31 maja 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy radni wnoszą jakieś uwagi do protokołu, 

z dnia 31 maja 2021 roku, jeśli nie przystępujemy do głosowania 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXII sesji dnia 31 maja 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

2) XXXIII sesja dnia 20 czerwca 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy radni wnoszą jakieś uwagi, nie widzę, 

jeśli nie to przystępujemy do głosowania, jeszcze nie mamy jednego głosu, dziękuję 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXIII sesji dnia 20 czerwca 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 
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3) XXXIV sesja dnia 21 czerwca 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy radni wnoszą jakieś uwagi do protokołu, 

nie widzę w takim razie przystępujemy do głosowania 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXIV sesji dnia 21 czerwca 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

4) XXXV sesja dnia 30 czerwca 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy radni wnoszą jakieś uwagi do protokołu, 

nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXV sesji dnia 30 czerwca 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Grabowski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

5) XXXVI sesja dnia 18 sierpnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy radni wnoszą jakieś uwagi do protokołu, 

jeśli nie proszę, przystępujemy do głosowania 
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uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXVI sesji dnia 18 sierpnia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl 

 

1) wybór Komisji Skrutacyjnej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zgodnie z artykułem 19 ustęp 1 ustawy                            

o samorządzie gminnym rada gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego i jednego do 

trzech wiceprzewodniczących, bezwzględna większością głosów, w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym, teraz nastąpi wybór Komisji Skrutacyjnej, 

proszę o wybór spośród radnych trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej, przypominam, że Komisja 

Skrutacyjna działa na podstawie uchwalonego Regulaminu, uchwałą numer I/1/2014 Rady Gminy 

Zaniemyśl dnia 1 grudnia 2014 roku, przypominam, że zgodnie z Regulaminem członek Komisji 

Skrutacyjnej nie może być kandydatem na wiceprzewodniczącego, głosowanie odbywa się za 

pomocą opieczętowanych kart do głosowania, radny głosuje tylko na jednego kandydata stawiając 

znak "x" w kratce z lewej strony obok jego nazwiska, postawienie znaku "x" w kartce obok 

nazwisk dwóch lub więcej kandydatów albo nie postawienie znaku "x" w żadnej kratce powoduje 

nieważność głosu, głosowanie odbywa się w taki sposób, że członek Komisji Skrutacyjnej 

wywołuje z imienia i nazwiska kolejnego, kolejno każdego z radnych, który korzystając                             

z parawanu dokonuje wyboru i wrzuca kartkę do głosowania do urny wyborczej, członkowie 

Komisji Skrutacyjnej głosują ostatni, proszę zatem o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej proszę radny Bartosz Biskup 

 

Radny Bartosz Biskup, ja chciałbym zaproponować radnego Michała Marciniaka 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy Pan radny wyraża zgodę 
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Radny Michał Marciniak, tak wyrażam zgodę 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, proszę radna Ewa Gawlak 

Radna Ewa Wiatr-Gawlak, proponuję Bartosza Biskupa 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy radny wyraża zgodę 

Radny Bartosz Biskup, tak wyrażam 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, radny Tomasz Grabowski 

Radny Tomasz Grabowski, proponuję radną Alinę Frąckowiak 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy Pani radna wyraża zgodę, dziękuję, 

proszę teraz radnych o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej, kto jest za wyborem Komisji 

Skrutacyjnej w składzie radny Michał Marciniak, radny Bartosz Biskup i radna Alina Frąckowiak, 

proszę o podłączenie głosowania, dziękuję 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Komisji Skrutacyjnej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że Komisja Skrutacyjna została powołana, proszę o, teraz Komisję o przejście do 

ukonstytuowania się i proszę o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Zaniemyśl 

 

2) zgłaszanie kandydatów 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, tu pozwolę sobie zabrać głos i zgłosić 

kandydata radnego Zbigniewa Łyszczarza na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, 

czy kolega radny wyraża zgodę 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, tak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy są inne kandydatury, nie widzę 

stwierdzam, że zgłoszonym kandydatem na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl jest 

radny Zbigniew Łyszczarz, w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń zamykam listę kandydatów 

na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, proszę Komisję Skrutacyjną                                                      

o przeprowadzenie głosowania, a po głosowaniu proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej                       

o ogłoszenie wyników wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, 
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czy Komisja jest już gotowa do, czy wszyscy otrzymali karty do głosowania, to proszę                                             

o przeprowadzenie głosowania Komisję Skrutacyjną, kolejno radni alfabetycznie podchodzą, 

Komisja przypominam głosuje na końcu 

 

Komisja Skrutacyjna, przeprowadza wybory Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Zaniemyśl 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy Komisja już policzyła głosy, dobrze, 

proszę Komisję, Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Bartosz Biskup, protokół Komisji Skrutacyjnej 

powołanej w dniu 27 września 2021 roku przez Radę Gminy Zaniemyśl do przeprowadzenia 

tajnego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, Komisja 

Skrutacyjna w składzie Bartosz Biskup Przewodniczący, Alina Frąckowiak członek, Michał 

Marciniak członek, po przeprowadzeniu tajnego głosowania stwierdza co następuje, w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych, wydano kart do głosowania 14, oddano kart do głosowania 14 w tym 

ważnych 14, nieważnych zero, w wyniku tajnego głosowania kandydaci otrzymali następujące 

ilość głosów, Łyszczarz Zbigniew głosów 14, wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, 

że Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Zaniemyśl wybrany został radny Łyszczarz Zbigniew, 

podpisy Komisji Skrutacyjnej, Biskup Bartosz, Marciniak Michał, Frąckowiak Alina, dziękujemy 

i gratulujemy 

 

Protokół stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, dziękuję bardzo, naprawdę dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, drodzy Państwo chciałem przypomnieć, że 

jeszcze musimy podjąć uchwałę, gratulacje mogą być trochę później dobrze, przechodzimy                        

w takim razie do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Zaniemyśl 

 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl 

 

projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Grześkowiak  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przejdziemy teraz do głosowania 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXXVII/239/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta, nowemu Wiceprzewodniczącemu wybranemu serdecznie 

gratuluję wyboru i zarządzam teraz 10 minut przerwy technicznej 

 

10 – cio minutowa przerwa 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przechodzimy teraz do punktu szóstego, 

informacje Wójta z działalności międzysesyjnej, bardzo proszę Panią Wójt o przedstawienie 

informacji 

 

6. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, zacznę od wyników wyborów 

uzupełniających do Rady Gminy Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 19 września 2021 roku, 

wybory zarządzono w okręgu nr 7, granice okręgu to Sołectwo Zaniemyśl, ulica Mickiewicza, 

Nowa, Słowackiego, Jackowskiego, Sienkiewicza, Chłapowskiego, Norwida, Armii Krajowej                    

i Reymonta, w którym wybierano łącznie jednego radnego, liczba osób uprawnionych do 

głosowania wyniosła 303, karty do głosowania wydano 119 osobom, w wyborach wzięło udział, 

oddało ważne karty do głosowania 119 osób, to jest 39,27% uprawnionych do głosowania, głosów 

ważnych oddano 117 to jest 98,32% a głosów nieważnych oddano 2 to jest 1,68%, kandydat 

Kazimierz Kaźmierczak uzyskał 50 głosów czyli 42,74%, a Michał Maliński 67 głosów czyli 

57,26% i radnym został wybrany Pan Michał Maliński, jeszcze raz serdecznie gratuluje i życzę 

nam wspólnie dobrej współpracy, w okresie międzysesyjnym Wójt Gminy Zaniemyśl wydał dwa 

zarządzenia zmieniające budżet na rok 2021, to zarządzenie 2 września, w którym dokonano 

przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami, kwotę 10.000,00, którą przeznaczono na 

wydatki związane z zakupami materiałów i wyposażenia na potrzeby Urzędu Gminy, w ramach 

środków przeznaczonych na przeprowadzenie uzupełniających wyborów do rady gminy kwotę 

313 zł i 8 gr, zgodnie z potrzebami Oświaty ogólną kwotę 3.480 zł, kwotę 20.000,00 zł na 

realizację zadań związanych ze zwalczanie narkomanii oraz zgodnie z Gminnym Programem 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, w ramach funduszu sołeckiego na 

realizację zadania Sołectwo Zaniemyśl festyn rodzinno-sportowy kwotę 900 zł, dodatkowo po 

stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o których 

poinformował Wojewoda Wielkopolski, zmniejszeniu planu dotacji celowej o kwotę 1.484 zł 85 
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gr przeznaczonej na wyposażenie Szkół w podręczniki, materiały edukacyjne, zwiększenie planu 

dotacji celowej na zadania, które realizuje OPS w następujących klasyfikacji budżetowej, to jest 

klasyfikacja 855, 85 501, 20 60 o kwoty 23.615 zł i klasyfikacja 855 - 85 513 – 20 10 o kwotę 

3.277, kolejne zarządzenie z dnia 17 września, w którym dokonano przeniesień wydatków między 

rozdziałami i paragrafami w ramach środków przeznaczonych na przeprowadzenie wyborów 

uzupełniających do rady gminy ogólną kwotę 780 zł 87 gr na zadanie to przeznaczone także, także 

środki własne w kwocie 1 zł 89 gr, zmniejszono o kwotę 1 zł 89 gr środki rezerwy ogólnej, 

przeniesiono kwotę dotacji w wysokości 6.300 zł między jednostkami i zadaniami w ramach 

dotacji oświatowych udzielanych z budżetu gminy, teraz informacje z Wydziału 

Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich, Urząd Gminy Zaniemyśl właśnie Referat 

Organizacyjny i Spraw Obywatelskich informuje, że od dnia 24 września tego roku, w pokoju                   

nr 107, na parterze w Urzędzie czyli w Urzędzie Stanu Cywilnego jest czynny punkt 

potwierdzania profilu zaufanego, czyli nie musimy już jeździć do Środy, do Poznania, Śremu 

możemy to zrobić u nas czyli potwierdzić profil zaufany w naszym Urzędzie, na dole, w Urzędzie 

Stanu Cywilnego, promocja i współpraca z organizacjami pozarządowymi, 5 września 

bieżącego roku świętowaliśmy dziękczynienie za tegoroczne plony, w tym dniu odbył się również 

festyn rodzinno-sportowy z koncertem Michała Wiśniewskiego, wydarzenie przyciągnęło do 

Zaniemyśla wielu fanów i sympatyków, 13 września bieżącego roku zostały ponownie ogłoszone 

dwa konkursy ofert na realizację zadania w zakresie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony 

dziedzictwa przyrodniczego oraz kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego, 

konkursy ofert odbywają się w oparciu o uchwalony przez Radę Gminy Zaniemyśl roczny 

Program współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na rok 2021, oferty 

można składać do 4 października bieżącego roku, poprzedni konkurs został nierozstrzygnięty czy 

rozstrzygnięty w ten sposób, że dwa zadania, które zostały zgłoszone niestety nie spełniały 

wymogów formalnych dlatego ponawiamy konkursy, w minioną sobotę odbyła się druga edycja 

rajdu rowerowego "Zaniemyśl na rowery", w rajdzie udział wzięło 99 uczestników, na mecie czyli 

boisku Orlik w Zaniemyślu czekał punkt gastronomii oraz gry, atrakcje, pokazy medyczne oraz 

znakowanie rowerów no i tutaj główną wygraną był rower, który trafił do małej dziewczynki, 

Majki, do 30 września bieżącego roku trwa Narodowy Spis Powszechny, przypominamy, że 

udział w nim jest obowiązkowy, w Urzędzie Gminy Zaniemyśl znajduje się gminny punkt 

spisowy, z którego można skorzystać i dokonać spisu, zachęcamy do korzystania w godzinach 

pracy Urzędu, jeżeli ktoś nie może dokonać spisu w tych godzinach prosimy o telefon wtedy 

rachmistrz spisowy umówi z Państwem spotkanie w godzinach popołudniowych, sprawdzałam na 

dzień dzisiejszy mamy 97% osób spisanych, już jest niewiele ale bardzo serdecznie zachęcamy, na 

dole w Urzędzie Stanu Cywilnego można dokonać tego spisu, przypominamy o trwającej akcji 

szczepień przeciw COVID-19 w naszej gminie, w przychodni PROXIMUS odbywają się 
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szczepienia, osoby nie zaszczepione zachęcamy do rejestracji, osobom z obiektywnymi 

trudnościami w dotarciu do punktu szczepień oferujemy pomoc, wszelkich informacji udziela 

koordynator do spraw szczepień pod numerem telefonu 666 382 294 i teraz jak wygląda 

wyszczepialność naszej gminy, jedną dawkę otrzymało już 55% osób, które mogą otrzymać 

szczepienie, dwie dawki 53,5 czyli to trochę, trochę mało, jak wygląda ilościowo, ile osób mniej 

więcej też sobie co dzisiaj sprawdzałam, w przedziale 12 do 19 lat jest to, są to 263 osoby, w 

przedziale 20 - 39 lat  1011, 40 do 59 lat - 1326, 60 - 69 lat 664 osoby i powyżej 70 roku 561 

osób, czyli ta wyszczepialność chyba jest najsłabsza w tej najmłodszej grupie naszych 

mieszkańców, teraz informacja z zakresie rolnictwa, gospodarki gruntami i ochrony 

przyrody, w dniu 6 września zostało wydane zarządzenie nr 304 w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, 

dotyczy działki w Łęknie, w najbliższym czasie nastąpi zawarcie stosownej umowy, w dniu                         

7 września zostało wydane zarządzenie nr 305 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży, jest to działka na Zwoli, pod koniec października nastąpi przetarg, 

w dniach 14 i 15 września odbyło się 7 przetargów na dzierżawę gruntów rolnych należących do 

Gminy Zaniemyśl i tutaj można powiedzieć, że każdy grunt znalazł swojego dzierżawcę, działka 

117 i część, teraz powiem jak, jaki był wynik tych przetargów, działka 117 i część działki 60                         

w Czarnotkach czynsz został ustalony na 9,32 kwintala pszenicy, działka 150/1 w Czarnotkach na 

2,56 kwintala pszenicy rocznie, działka 269/1 w Czarnotkach na 0,66 kwintala pszenicy rocznie, 

działka nr 4 w Lubońcu 7,48 kwintala pszenicy rocznie, działka 56 w Mądrych 10 kwintali 

pszenicy rocznie, działka 48/15 i 48/16 na Zwoli 44,2 kwintala pszenicy rocznie i działka 122 na 

Zwoli 4,03 kwintala pszenicy rocznie, w najbliższym czasie nastąpi zawarcie stosownych umów, 

we wrześniu zostało zawarte ze Stowarzyszeniem Lider Zielonej Wielkopolski, została zawarta 

umowa użyczenia gruntu gminnego o powierzchni 1500 metrów kwadratowych na okres 7 lat                        

z przeznaczeniem na plac zabaw w Zaniemyślu, to jest ten plac zabaw, który teraz powstaje na 

osiedlu tutaj w stronę Środy, tak to jest 1500 metrów kwadratowych, tutaj tylko powiem, że 

dlaczego została zawarta taka umowa użyczenia gruntu, dlatego, że w ramach projektu 

współpracy Lider Zielonej Wielkopolski przekaże nam czy wybuduje nam plac zabaw za 75.000 

zł, właśnie w tym miejscu, później powiem co już jest zrobione na tym placu, we wrześniu, na                    

7 lat, na 7 lat taka jest trwałość tego projektu, więc na tyle, na tyle to musiało być robione, we 

wrześniu zawarto umowę dotyczącą opracowania dokumentacji do rewaloryzacji zabytkowego 

parku w Śnieciskach, prace już są przez geodetów wykonywane na terenie, na terenie parku, w 

sobotę jak jechaliśmy na rajdzie już drzewa zostały oznaczone, one są wszystkie 

inwentaryzowane, nanoszone na mapę, a później będzie dokumentacja i ta dokumentacja ma 

zostać opracowana i uzgodniona do połowy grudnia tego roku, aktualnie w Referacie Rolnictwa                     

i Gospodarki Gruntami przygotowywane są decyzje dotyczące zwrotu części podatku akcyzowego 
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rolnikom posiadającym grunty rolne na terenie gminy Zaniemyśl, do końca miesiąca września 

decyzje zostaną wysłane wnioskodawcom, to są 135 decyzji i teraz w ostatnim tygodniu razem                      

z radnymi i kierownikiem Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami byliśmy obejrzeć teren łąk 

i użytków w rejonie Lubońca, który został zaproponowany Wójtowi i Radzie jako forma ochrony, 

jako użytek ekologiczny o nazwie Łąki Lubonieckie, decyzją właśnie tej grupy czyli Radnych                            

i tutaj moją będziemy dalej ten proces prowadzić, będziemy starali się, żeby ten użytek 

ekologiczny powstał, aczkolwiek do tego jest jeszcze długa droga, najpierw spotkanie                                 

z właścicielami i zbieranie opinii dotyczących właśnie tego użytku czy potencjalnego użytku, 

jeżeli chodzi o Referat Infrastruktury to trwają prace związane z ogrodzeniem placu zabaw                       

w rejonie ulicy Wawrzyniaka, do końca miesiąca zgodnie z umową zostaną zakończone, 

praktycznie mamy plac ogrodzony, w ubiegłym tygodniu były montowane już furtki, to zostało 

już osadzone, został nawieziony grunt rodzimy i żwir tak, że można powiedzieć, że roboty są na 

ukończeniu, trwają prace związane z budową drogi w Czarnotkach, również tutaj roboty na 

ukończeniu, w ubiegły piątek była wylewana masa asfaltowa no i pozostaje jeszcze dopracować 

resztę, wdrożono, co jeszcze, wdrożono system platformy zakupowej Urzędu Gminy dla 

zamówień publicznych, zamieszczono zapytanie ofertowe na platformie zakupowej BIP, stronie 

Urzędu na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy ulicy Działkowej w miejscowości 

Zaniemyśl, oferty można składać do dnia 8 października 2021 do godziny 8:00, rano, ten program 

został zakupiony po to, żeby praktycznie wyeliminować inny rodzaj zamówień, wszystko ma się, 

wszystkie zamówienia, które będą wychodziły z Urzędu Gminy mają się znajdować na platformie 

i to jest też, na razie testujemy to do końca roku i od nowego roku zmiana Regulaminu tak, że 

wszystkie praktycznie, wszystkie oferty, które będą przekraczały 5000 zł będą się na tej platformie 

znajdowały, tak żeby zwiększyć konkurencyjność, być może zaoszczędzić też pieniądze, co 

jeszcze, dokonano przeglądu cieknącego dachu budynku Urzędu Gminy i GOK, cały dach jest do 

naprawy, wstępne, to trzeba cały dach pokryć nową warstwą papy, wstępny koszt to około 

100.000,00 zł, w tej chwili będziemy pokrywać dach w tym miejscu, gdzie cieknie, to będzie 

praktycznie jedna warstwa, jeden taki pasek papy na całości i to musimy zrobić w tej chwili 

dlatego, że po prostu dach nam cieknie w dwóch pomieszczeniach w Urzędzie Gminy i to trzeba 

bezwzględnie teraz zrobić, trwają prace związane z wymianą koszy ulicznych i likwidacją starego 

ogrodzenia na plaży, do dnia 30 września bieżącego roku zostanie podpisana umowa                                          

z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska na stworzenie stanowiska pracy w Urzędzie 

Gminy dotyczącego Programu Czyste Powietrze, czyli do 30 września, w tej chwili już umowa 

pewnie jutro będzie przeze mnie podpisana, odesłana i miejmy nadzieję, że w krótkim czasie po 

przeszkoleniu pracownika będzie można, każdy mieszkaniec będzie mógł przyjść do Urzędu                         

i w ramach Programu Czyste Powietrze wymienić na przykład swój kocioł, podpisano umowę na 

dofinansowanie przez Gminę Zaniemyśl Średzkiej Kolei Wąskotorowej, zgodnie z uchwałą Rady 
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Gminy Zaniemyśl to jest dofinansowanie w kwocie 100.000,00 zł i praktycznie można 

powiedzieć, że jesteśmy już na finiszu zebrań sołeckich, gdzie rozdysponowano fundusze sołeckie 

na rok 2022 na łączną kwotę 438 tys. 26 zł i 11 gr, zostało nam jedno spotkanie, jutro na 

Bożymdarze o godzinie 16:30, dobrze i jeszcze teraz tak, w dniu 14 września 2021 roku Gmina 

Zaniemyśl podpisała umowę z Powiatem Średzkim o udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na zadanie dotyczące likwidacji wyrobów budowlanych zawierających azbest                       

z terenu Gminy Zaniemyśl w roku 2021 i 2022, ponadto zostały złożone dokumenty niezbędne do 

zawarcia umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zgodnie 

z zestawieniem źródeł finansowania kosztów przedsięwzięcia, koszty przedsięwzięcia rozkładać 

się będą następująco, środki własne budżetu gminy to 13,19%, środki Powiatu Średzkiego 31,57                     

i środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

55,24%, mieszkańcy mogą składać w Urzędzie Gminy Zaniemyśl wnioski o udzielenie pomocy 

finansowej na likwidację wyrobów zawierających azbest, wysokość dofinansowania dla 

mieszkańca wynosi 100% i nie może przekroczyć 4000 zł na jednego wnioskodawcę, zadanie 

realizowane będzie w roku 2021 i 2022, decyduje kolejność złożonych wniosków, tak, że 

zapraszamy do składania wniosków o udzielenie pomocy na likwidacje wyrobów zawierających 

azbest, w dniu 24 września na podstawie zawartej umowy wykonano roboty budowlane dotyczące 

rozbiórki pomostu na jeziorze Raczyńskim przy głównej plaży, myślę, że na tą chwilę już mamy 

wszystko zdemontowane, trwają prace porządkowe, powiem tak, tak jak na zewnątrz jeszcze ten 

pomost wyglądał w miarę dobrze, od spodu tam gdzie był w wodzie był już tak skorodowany, że 

dotknięcie tego pomostu powodowało, że łamały się te części, drabinka, którą się wchodziło na 

pomost, która była zanurzona w wodzie praktycznie miała takie szczątkowe szczebelki tak, że to 

był ostatni moment, żeby ten pomost rozebrać, żeby jakiejś tragedia mogła się zdarzyć, zgodnie                     

z zarządzeniem nr 297 Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 18 sierpnia Zaniemyśl prowadzi 

konsultacje społeczne dotyczące projektu placu Berwińskiego, które potrwają do 5 października 

2021 roku, ankiety można składać w Urzędzie Gminy do urny w formie papierowej oraz na 

stronie internetowej również można wypełnić ankietę online, do tej pory wpłynęło do Urzędu 450 

ankiet, w dniu 26 września odbyła się akcja sprzątanie Zaniemyśla organizowana przez 

Towarzystwo Przyrodnicze Kumak oraz Stowarzyszenia Zaniemyśla, partnerami akcji byli 

między innymi Nadleśnictwo Babki, Leśnictwo Łękno, Urząd Gminy Zaniemyśl oraz sklepy 

Kwiecisty Ogród w Jeziorach Małych, w dniu 31 sierpnia dokonano częściowego odbioru robót 

rekultywacji wód powierzchniowych jeziora Raczyńskiego położonego w miejscowości 

Zaniemyśl, w ramach umowy wykonano we wskazanym okresie następujący zakres prac, pobór 

próbek oraz badania monitoringowe wody i osadów dennych jeziora Raczyńskiego wraz z jego 

dopływami oraz wypływem, wykonanie zabiegów inaktywacji fosforu na powierzchni całego 

jeziora wykonując łodzią płaskodenną oraz inne aktywacje bezpośrednio w osadach dennych na 



str. 14 

 

całej powierzchni jeziora Raczyńskiego ze szczególnym uwzględnieniem dwóch głęboczków 

zgodnie z obowiązującymi dawkami, były cztery, były cztery aplikacje, montaż barier 

biologicznych ze słomy jęczmiennej, demontaż barier biologicznych wykonanych w 2020 roku,                         

z tego co wiem jeszcze będzie zarybianie narybkiem ryb drapieżnych, jestem po rozmowach                                 

z prezesem firmy PROTE, mniej więcej w połowie listopada ma być opracowany kompletny 

dokument, który pokaże nam w jaki sposób przebiegała rekultywacja i pewnie wskaże nam dalsze 

działania co zrobić, żeby to jezioro, jego stan się poprawiał, a nie pogarszał, jeszcze, rozpoczęto 

konkurs ekologiczny "Region czysty na 6" edycja czwarta na terenie szkół naszej gminy oraz 

przedszkola samorządowego, jeszcze jedna, jeszcze jedna wiadomość z zakresu infrastruktury to 

jest ta nieszczęsna dziura na ulicy Nowej, na skrzyżowaniu ulicy Nowej i Armii Krajowej, pewnie 

się, duże emocje ona wywołuje ale zapewniam Państwa, że u nas również, co jest przyczyną tej 

dziury, przyczyną jest między innymi to, że na początku sierpnia zauważyliśmy, że bardzo mocno 

osiada asfalt w tym miejscu, no podejrzewaliśmy awarie kanalizacji sanitarnej czy deszczowej, 

okazało się po odkryciu tej dziury dlatego, że robiło się zapadlisko i w każdej chwili mogło się coś 

stać, po odkryciu okazało się, że jest awaria i kanalizacji, kanalizacji deszczowej dlatego, że 

centralnie przez tą kanalizację deszczową przechodzi rura ze światłowodem i to taka naprawdę 

dosyć duża magistrala światłowodowa, zaraz zostało to zgłoszone i zarówno przez Urząd Gminy, 

awaria została zgłoszona do INEA do Fiberhosta i do wielu innych instytucji, ma priorytet, 

priorytet w realizacji i tak czekamy na ten priorytet od miesiąca albo i więcej, i teraz powiem tak, 

że cierpimy my, bo to jest nasza, nasza usterka, nasza rura jest zniszczona ich światłowód jest 

dobry i teraz możemy poprosić komunalkę, żeby usunęła tą kolizję przy czym pewnie odetniemy 

cały Zaniemyśl albo więcej od Internetu i innych tutaj mediów, poza tym zasypując tą dziurę w tej 

chwili już wiemy, że zasypując tą dziurę możemy uszkodzić ten światłowód, a nie stać nas na to, 

żeby naprawiać no, bo jest zgłoszenie, musimy czekać aż zostanie naprawione przez Fiberhost                    

i tak to i tak to jest, mam nadzieję, że w najbliższym tygodniu będzie ta sprawa już sfinalizowana, 

i, że zakończy się nieszczęsna dziura na ulicy, na ulicy Nowej, to jeżeli chodzi o informacje                            

z Urzędu Gminy a teraz informacje dotyczące oświaty, 1 września szkoły i przedszkola, dla 

których organem prowadzącym jest gmina Zaniemyśl rozpoczęły nowy rok szkolnych, do chwili 

obecnej nauka odbywa się stacjonarnie, do szkół i przedszkola uczęszcza następująca liczba 

uczniów, Szkoła Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu 436 

uczniów, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach wraz z oddziałem przedszkolnym 108 uczniów, 

Przedszkole Samorządowe "Kolorowy Świat" w Zaniemyślu 125 uczniów, szkoły realizują 

dodatkowe zajęcia wspomagające, dnia 23 września odbyło się posiedzenie Komisji do spraw 

Stypendiów Wójta Gminy Zaniemyśl powołaną zarządzeniem nr 306 Wójta Gminy Zaniemyśl                      

z dnia 8 września, do Urzędu Gminy Zaniemyśl wpłynęło 18 wniosków z czego Komisja 

zarekomendowała 10, którym Wójt Gminy Zaniemyśl przyznała stypendia, informacja                                 
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o wynikach została umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie Internetowej 

Urzędu Gminy w Zaniemyślu, teraz ważniejsze rzeczy co się dzieje w naszych szkołach, Szkoła 

Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, szkoła przystąpiła do dwóch 

projektów Centrum Mistrzostwa Informatycznego oraz projektu Fundacji Czepczyński "Empatia", 

szkoła przystąpiła do konkursu ekologicznego "Region czysty na 6" oraz uczniowie brali udział                    

w zajęciach związanych z akcją Sprzątanie Świata, 15 września szkoła obchodziła 

Międzynarodowy Dzień Kropki i teraz jeszcze o co się wzbogaciła szkoła, o sprzęt multimedialny, 

zakupiony został monitor interaktywny 65 cali oraz 3 telewizory 65 cali, Szkoła Podstawowa                     

w Śnieciskach, we wrześniu uczniowie szkoły wzięli udział w akcji Sprzątanie Świata, w 

konkursie edukacyjnym edukacja wczesnoszkolnej "Gdy dorosnę zostanę zawodowcem", w 

szkole realizowane są programy profilaktyczne Przyjaciele Zippiego oraz Apteczka Pierwszej 

Pomocy Emocjonalnej, projekt edukacyjny ABC Krucjaty miłości według błogosławionego 

Stefana Wyszyńskiego, od września uczniowie biorą udział w Międzynarodowym projekcie 

edukacyjnym Emocje, Przedszkole Samorządowe, dnia 17 września przedszkolaki uczestniczyły                                      

w ogólnopolskiej akcji Sprzątanie Świata oprócz sprzątania dzieci sadzimy rośliny w ogródku 

przedszkolnym, 20 września obchodzony był w przedszkolu Dzień Przedszkolaka, Szkoła 

Podstawowa w Pigłowicach, 3 września odbył się długo wyczekiwany festyn rodzinny pod hasłem 

Pożegnaj Lato z alpakami, 12 września biuro eTwinning przyznało szkole krajową odznakę 

jakości za projekt "FiktiveFamilie", który w całości realizowany był w języku niemieckim, w 

konkursie Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie pod 

tytułem "Ja nie hejtuję, tylko lajkuję" 10 uczniów zostało laureatami, a dwóch zostało 

wyróżnionych, 16 września w ramach 28 akcji sprzątania świata pod hasłem "Myślę więc nie 

śmiecę" uczniowie z klas 4-6 wzięli udział w pierwszym rajdzie do Młodzikowa, w dniach 20-24 

odbyła się zbiórka charytatywna Redemptoris Missio pod tytułem "Adoptuj szkołę w Kamerunie", 

jeżeli chodzi o Bibliotekę Publiczną, Biblioteka zakupiła nowe audiobooki z tekstami lektur 

szkolnych do swoich zbiorów zaprasza dzieci oraz do korzystania ze zbiorów tej książki 

mówionej, w księgozbiorze zbiorów specjalnych Biblioteki także filmy, które można wypożyczyć 

do domu, w jubileuszowej dziesiątej edycji Narodowego Czytania wzięło udział dwie osoby 

zgłaszając się do czytania online fragmentów lektury i nagrywając jeden filmik, podsumowano 

wyniki konkursów wakacyjnych ogłoszonych na ferie letnie w wakacyjnej Akademii czytania, 

ogółem tylko 7 uczestników zdecydowało się na udział w zaproponowanych konkursach, 

podsumowano konkurs dla dorosłych pod nazwą "Czy jesteśmy oczytani" część 73 

przeznaczonego do rozwiązywania przez 2 miesiące, z okazji stulecia urodzin Stanisława Lema 

zorganizowano wystawę dotyczącą życia znanego pisarza fantastyki naukowej, materiały 

otrzymano bezpłatnie z Narodowego Centrum Kultury zaproponowano też dwa konkursy dla 

dzieci najmłodszych oraz młodzieży z klas 6-8 i dorosłych z twórczości wymienionego autora, 
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termin wykonywania prac i rozwiązania konkursów do 27 września, od dnia 1 września do 31 

października Biblioteka Publiczna serdecznie prosi o głosowania na placówkę zaniemyską w akcji 

Kinder Mleczna Kanapka adresatami akcji są tylko Biblioteki Publiczne stanowiące samodzielne 

jednostki organizacyjne, na które trzeba zagłosować, aby zwyciężyły i otrzymały nagrody, celem 

akcji jest wyłonienie bibliotek, którym przekazane zostaną świadczenia rzeczowe w postaci 

nagród książkowych o wartości od 500 do 1000 złotych i spotkanie autorskie z ambasadorem akcji 

pisarzem Michałem Rusinkiem, w dniu 22 września odbyło się spotkanie Klubowicz 

Klubowiczów Dyskusyjnego Klubu Książki działającego przy Bibliotece teraz informacje, już nie 

dużo, jeszcze tylko GOK i Zakład Gospodarki Komunalnej, i teraz co działo się w Gminnym 

Ośrodku Kultury w Zaniemyślu, 20 sierpnia na terenie amfiteatru odbyła się zabawa taneczna, 

którą poprowadził zespół Blue Stajenka, 5 września odbył się festyn rodzinno-sportowy, którego 

Gminny Ośrodek Kultury w Zaniemyślu był współorganizatorem, we wrześniu rozpoczęła się 

część zajęć realizowanych w sezonie artystycznym 2021/2022, zakończyła się rekrutacja dzieci na 

zajęcia z robotyki i programowania w ramach projektów „Liga eSzkoła” współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu operacyjnego 

Polska Cyfrowa, w ramach tego programu Gminny Ośrodek Kultury otrzymał dwa laptopy, dwa 

Notebooki i dwa zestawy kompletne z klockami Lego do tworzenia robotów teraz co mnie bardzo 

dzisiaj od rana ucieszyło również nasza Biblioteka Publiczna w Zaniemyślu przystąpi do tego 

programu, mam nadzieję, że jeszcze w tym tygodniu otrzyma też dwa laptopy i dwa Notebooki                       

i te dwa pełne komplety klocków Lego do konstruowania, do konstruowania robotów, troszeczkę 

później ale to jesteśmy w zamian za jeden z Ośrodków Kultury, który zrezygnował i my dzięki 

dobrej współpracy możemy ten sprzęt i te zajęcia dla naszych dzieci jak gdyby rozszerzyć                              

o Bibliotekę Publiczną, to będzie jeszcze dla kolejnych ośmiorga dzieci, Zakład Gospodarki 

Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Zaniemyślu, w okresie międzysesyjnym 

Zakład Gospodarki Komunalnej zamieścił na platformie przetargowej zapytanie ofertowe o cenę 

wykonania zamówienia czyszczenia stawu nr 1 na oczyszczalni ścieków w Jeziorach Małych, 

termin wykonania zadania to miesiąc październik i listopad 2021 roku, to po to, aby doprowadzić 

naszą oczyszczalnię do stanu prawidłowej działalności i po to, żeby móc w końcu przyjmować 

ścieki dowożone z terenu Gminy Zaniemyśl na punkt zlewny w Zaniemyślu i na oczyszczalnie, na 

punkt zlewny i oczyszczalnię w Jeziorach Małych, usunięto awarię na sieci wodociągowej                                 

w miejscowości Pigłowice i na ulicy Raczyńskiego w Zaniemyślu, spółka wykonało 18 przyłączy 

wodociągowych i 9 przyłączy kanalizacji sanitarnej zleconych przez mieszkańców gminy 

Zaniemyśl, rozpoczęto budowę odcinka sieci wodociągowej o średnicy 110 mm, długości 250 m 

bieżących w ulicy Malinowej, w miejscowości Zwola, własnym kosztem usunięto osady z punktu 

zlewnego na oczyszczalni ścieków Jeziory Małe, ponadto spółka wykonywała prace porządkowe 
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na terenie Zaniemyśl, koszenie trawy, zbieranie śmieci, to na tyle z informacji, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt za przestawienie 

informacji, czy są pytanie do przedstawionej informacji, proszę radny Michał Marciniak 

 

Radny Michał Marciniak, ja mam zapytanie do Pani Wójt odnośnie realizacji inwestycji 

związanej z oświetleniem na ulicy Grabowej, bo ta informacja się nie pojawiła, na jakim etapie 

jesteśmy z tą inwestycją czy już został ogłoszony przetarg, wiem od mieszkańców, że był tam naj 

prawdopodobnie projektant, który dokonał projektu ale co dalej się z tym dzieje to nie mam na ten 

temat wiedzy a mieszkańcy pytają, chodzi o ulicę Grabową, ten odcinek Czarnecki łączący z ulicą 

Sosnową, dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, mamy na sali Pana kierownika, myślę, że on najszybciej nam 

odpowie, bardziej byłam, myślałam o pytanie kiedy będzie się świeciło na ulicy Okrężnej ale tu 

zaraz, bardzo proszę Pana kierownika, on na bieżąco to monitoruje, więc myślę, że tutaj, 

zapraszam do mównicy 

 

Kierownik Referatu Infrastruktury Przemysław Łukaszyk, jeżeli chodzi o ulicę Grabową 

faktycznie jest to na etapie uzgodnień ale inwestycja jest jakby od początku do końca 

rozstrzygnięta, tylko czekamy za uzgodnieniami jeżeli będą uzgodnienia, wszystkie 

dokumentacje, to wtedy wykonawca wejdzie i wykona to oświetlenie, do końca roku, tak, tak 

oczywiście, to jest wszystko kompleksowo zawarte 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, proszę teraz radna 

Katarzyna Gomułkiewicz 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, ja również mam pytanie o sprawę, której nie było 

mowy w informacji ale niewątpliwie dotyczy działalności wójta w okresie międzysesyjnym, 

chodzi mianowicie o opinie w sprawie przebiegu kolei dużych prędkości ponieważ na stronie 

internetowej i na Facebooku pojawiła się tylko taka zdawkowa informacja, że gmina 

zaproponowała do realizacji wariant taki a taki no i nie wynika z tej wzmianki kto, kiedy i do kogo 

taką opinię sporządził, a przypominam, że to już jest trzeci raz kiedy gmina mogła zająć 

stanowisko i poprzednim razem, w grudniu ubiegłego roku, opinia, którą podpisywał wtedy Pan 

Sulanowski była opublikowana w całości niezwłocznie po dwóch dniach od jej sporządzenia, 

wcześniej na wiosnę opinia wtedy sygnowana przez ówczesnego Wójta Pana Urbasa została 

opublikowana w odpowiedzi na interpelacje radnej Justyny Dąbrowskiej, która domagała się 
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informacji w tak ważnej sprawie dla wszystkich mieszkańców, to jest w dalszym ciągu ważna 

sprawa dla wszystkich mieszkańców, więc mam taką prośbę czy ta opinia mogłaby być też                                 

w całości opublikowana, dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, jak najbardziej może być opublikowana, zleciłam publikacje 

pracownikom zrobili to skrótowo, opinie jak najbardziej jest po prostu bardziej obszerna, zajęte 

jest stanowisko co do każdego, każdego przebiegu tej trasy aczkolwiek powiedzmy to nie jest 

opiniowanie, to jest na razie, nie wchodzi to w jak gdyby w takie już stricte proceduralne 

opiniowanie, ono będzie dopiero później, to jest taka wstępna ocena gminy wariatów danej 

przebiegu, ale oczywiście może być to jak najbardziej w całości opublikowane, pracownicy słyszą 

pewnie jutro na stronie internetowej ukaże się, ukaże się ta publikacja 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, z góry dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, proszę bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo a teraz proszę 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, przepraszam ale trzeba było wcześniej powiedzieć, że, albo 

dać sygnał, że może chcecie Państwo to mieć pismo, które zostało przekazane, ono może być 

zeskanowane i może być opublikowane, wydaje się nam widocznie tutaj ocenili pracownicy, że 

wystarczy wskazać, wystarczy wskazać jaki wariant jest dla nas akceptowalny 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę teraz o zabranie głosu Tomasza 

Grabowskiego 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, ja mam pytanie a propos szczepień, wiemy, że 

pierwsza dawka szczepionki była, druga dawka szczepionki była, że, wyszczepienie jest na bardzo 

niskim poziomie, ale wiemy też, że są zalecenia dla niektórych grup społecznych, tak to nazwę, do 

trzeciej szczepionki, w jakiej formie jest przekazywana taka informacja tym osobom, które 

powinny się trzecią szczepionką zaszczepić 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, jeżeli chodzi przez, jeżeli chodzi o, jak Urząd Gminy tak?                       

w jakiej formie? Urząd Gminy jeszcze nie przekazywał takich informacji 
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Radny Tomasz Grabowski, to mam pytanie inaczej, czy Urząd Gminy w tym momencie dostaje 

informacje kto powinien być zaszczepiony, czy to wtedy właśnie Przychodnie wysyłają 

informacje do osób zainteresowanych trzecią szczepionką 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, nie, Urząd Gminy nie dostaje takich informacji, jedynie 

dostajemy wytyczne ministerialne, że osoby z grupy ryzyka powinny być zaszczepione, inaczej 

powinny, no jest to też, nie jest wszystko obowiązkowe, to wszystko jest dowolne i osoby 70, 70 

plus i te wszystkie, które mają choroby takie współistniejące, czy takie odpornościowe to te osoby, 

my nie dostajemy żadnych innych wytycznych 

 

Radny Tomasz Grabowski, czy te osoby fizycznie nie dostają żadnej informacji ani pewnie                         

z Przychodni, ani od nas z gminy, nawet nie wiedzą, że mogą pójść zaszczycić, zaszczepić trzecią 

dawką 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, nie, myślę, że wiedzą, dlatego, że mogę tu przykład dać mojej 

mamy, która już jest zapisana na trzecią szczepionkę pomimo tego, że jeszcze nie może, bo 

wiadomo jest, że ta szczepionka może być podana dopiero po pół roku od ostatniego 

zaszczepienia, to już tutaj w Przychodni PROXIMUS już są zapisy dla tych osób prowadzone 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy są jeszcze pytania do 

przedstawionej informacji, nie ma w takim razie przechodzimy do kolejnego punktu, do punktu 

siódmego 

 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę, radny głos zabierze Marek Stroiwąs 

 

Radny Marek Stroiwąs, 

 

Wójt Gminy Zaniemyśl za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy, interpretacja, w 

związku z faktem, że podczas każdego deszczu zostaje zalewany chodnik od skrzyżowania ulicy 

Rolnej i Poznańskiej w Łęknie, w kierunku Jezior Małych co uniemożliwia korzystanie z niego 

przez pieszych proszę o podjęcie działań mających na celu naprawienie wyżej wymienionej części 

chodnika tak, aby mieszkańcy mogli poruszać się po nim podczas każdych warunków 

atmosferycznych, nadmienię iż problem ten zgłaszałem wielokrotnie w latach 2019-2020 

kierownikowi Referatu Infrastruktury a w 2021 na 34 komisji wspólnej Rady Gminy Zaniemyśl 
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pełniącemu funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Panu Janowi Sulanowskiemu, w czerwcu tego roku 

zostało wyczyszczone to skrzyżowanie wraz z ciekiem przy krawężnikowym co niestety nie 

przyniosło pożądanego rezultatu, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję przypominam, że odpowiedź na 

interpelacje zostanie udzielona na następnej sesji, proszę teraz radną Kamilę Kołacką o zabranie 

głosu 

 

Radna Kamila Kołacka, ja tak właściwie nam trochę problem, bo nie wiem czy ja teraz 

powinnam zgłosić tą interpelacje czy później ona dotyczy odpowiedzi na interpelacje z dnia                        

18 sierpnia, to jest, proszę, albo to ja mam interpelacje do złożenia, tak, no to ja może odczytam tą 

interpelacje najpierw, to jest interpelacja w sprawie przekazania odpowiedzi na interpelacje z dnia 

18 sierpnia w sprawie ustalania opłat za ścieki dowożone do oczyszczalni ścieków oraz 

informowania mieszkańców o podejmowanych działaniach, w związku z udzieloną odpowiedzią 

na złożoną przeze mnie interpelację proszę o udostępnienie wyszczególnionych niżej 

dokumentów, bowiem treść odpowiedzi w żaden sposób nie wyjaśnia poruszonych w interpelacji 

problemów i nie dostarcza odpowiedzi na zadane pytania, tymczasem stan faktyczny jest 

niesprawiedliwy dla mieszkańców i niszczy małe przedsiębiorstwa, w celu dokładnej analizy 

zaistniałej sytuacji proszę o udostępnienie kserokopii protokołów serwisowych oczyszczalni za 

ostatnie 12 miesięcy oraz wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń kanalizacyjnych, 

szczegółową informację w jaki sposób skalkulowano oraz jakie składniki zawiera cena odbioru 

ścieków dowożonych do oczyszczalni wprowadzona zarządzeniem prezesa ZGK, proszę                                   

o podanie podstawy prawnej uprawniającej prezesa ZGK do swobodnego kształtowania tej 

kategorii cen, wyjaśnienia w jaki sposób ZGK realizuje zadania własne gminy usuwanie                             

i oczyszczanie ścieków komunalnych wobec mieszkańców, którzy nie posiadają dostępu do 

kanalizacji jeżeli zdaniem prezesa ZGK odbiór ścieków dowożonych nie mieści się w zakresie 

zbiorowego odprowadzania i oczyszczania ścieków, jaka jest cena za przyjęcie i oczyszczanie 1 

m3 ścieków w oczyszczalni w Środzie i w Śremie na mocy podpisanych przez gminę Porozumień, 

do kiedy obowiązują te Porozumienia, proszę również o przedstawienie opinii prawnej w jaki 

sposób zgodnie z obowiązującym prawem powinny być ustalane ceny oczyszczania ścieków 

dowożonych do oczyszczalni od jej mieszkańców posesji, które nie mają możliwości podłączenia 

do kanalizacji sanitarnej, bo jej po prostu nie ma, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo czy są jeszcze inne 

interpretacje, nie ma w takim razie przejdziemy do punktu ósmego, odpowiedzi na interpelacje                         

i zapytania radnych 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w tym punkcie właśnie Pani radna Kamila 

Kołacka złożyła ostatnio dwie interpelacje, jedna dotyczyła, w sprawie informowania                                     

o organizacji zebrań przez Urząd Gminy Zaniemyśl, jest odpowiedź i druga interpretacja 

dotyczyła właśnie w sprawie ustaleń opłat za ścieki dowożone do oczyszczalni ścieków oraz 

informowanie mieszkańców o podejmowanych działaniach, odpowiedzi są tutaj dość obszerne                        

i do tej odpowiedzi Pani radna złożyła teraz już kolejną interpelacje, rozumiem Pani radna się 

zapoznała z tym skoro jest interpelacja w tej sprawie 

 

Radna Kamila Kołacka, oczywiście 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, ja zachęcam do zapoznania się na stronie 

internetowej samorządu, w Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce interpretację, są te 

odpowiedzi, kto chce bardzo proszę o zapoznanie się z nimi i przejdziemy do kolejnego punktu, 

do punktu dziewiątego, podjęcie uchwał 

 

9. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, tak jak Pani Skarbnik 

powiedziała, projekt uchwały został omówiony na Komisji wspólnej, jeszcze zapytam, czy ktoś                     

z Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę w takim 

razie, Pani Wójt prosiła jeszcze o głos 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ja tylko wyjaśnię o co chodzi ze Skateparkiem, ten Skatepark 

ma powstać przy boisku Orlik na naprzeciwko Hali Widowiskowo-Sportowej, jest to inwestycja, 

która będzie się wpisywała w nabór, który będzie ogłoszony z Lidera Zielonej Wielkopolski 

między szóstym a dziewiętnastym października i gmina Zaniemyśl na rozbudowę infrastruktury 

rekreacyjnej i turystycznej na zebraniu sołeckim między innymi w Łęknie oraz w Zwoli, w 

Polwicy, myślę też Zaniemyśl również była mowa o tym Skateparku, miejsce jest chyba najlepsze 

do tego, mam nadzieję, że przy okazji projektu Skateparku powstanie również adaptacja czy 

zaaranżowanie całego tego obszaru pod właśnie infrastrukturę turystyczną, wypoczynkową, że to 
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nie będzie tylko jedyny element ale, ale całość, ale właśnie dlatego między innymi ta uchwała, 

żebyśmy mogli zlecić architektowi, projektantowi aranżacje i dokumentacje do tego Skateparku 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję za wyjaśnienia, proszę o zabranie 

głosu radną Katarzynę Gomułkiewicz 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja tylko chciałam odnieść się do jednej 

zmiany, która jest proponowana w tym projekcie, mianowicie w dziale 900, w rozdziale 900 02 

zwiększa się plan wydatków o kwotę 402 tys. zł. zabezpieczając środki na opłacenie usług 

związanych z zagospodarowaniem odpadów, to jak nam wyjaśniono na Komisji, tu może powiem 

Państwu, którzy są obecnie na sali, którzy słuchają transmisji, sytuacja jest taka, że mamy zawartą 

umowę ZGO w Jarocinie na zagospodarowanie konkretnej ilości odpadów, te ilości zostały 

wyszacowanie na podstawie sprawozdań z lat ubiegłych i tak się zdarzyło, że po upływie trzech 

kwartałów myśmy te ilości już skonsumowali i oddane, teraz pewnie po wrześniowych odbiorach 

śmieci oddamy do Jarocina, do zagospodarowania tyle ile było zaplanowane na cały rok                               

w związku z czym trzeba aneksować umowę no a za ilościami śmieci idą pieniądze i stąd 

konieczność zwiększenia tych kwot na zagospodarowanie odpadów aż o 400 tysięcy, mnie ta 

zmiana tak właśnie przytyka, tak jakby się to zdarzyło przed chwilą, ale zastanawiam się co gmina 

robiła wcześniej, aby zapobiec tak, tak dużym wzrostem ilości odpadów, oczywiście to każdy                      

z nas mieszkańców sam gospodaruje odpadami i odpowiada za to ile odpadów z jego 

gospodarstwa domowego zostanie oddanych ale mam wrażenie, że póki co przekaz jest taki, że do 

mieszkańców dociera nie wyartykułowany taki wprost komunikat, że Szanowni Państwo, Państwo 

wnosicie opłatę tak zwaną śmieciową no, a ile wyprodukujecie tych odpadów to wszystko gmina 

zabierze, no i faktycznie tak jest gmina jest zobowiązana do tego, żeby odebrać wszystko niemniej 

jednak gminie powinno zależeć, żeby tych śmieci było jak najmniej, bo rachunek jest prosty, za 

każdą tonę odpadów gmina musi zapłacić i za odbiór, i zagospodarowanie, to jest, cena wynika                   

z ilości a właśnie takiego przekazu, który by zachęcał mieszkańców do jakiejś bardziej racjonalnej 

gospodarki odpadami nie ma, ze strony gminy no nie ma takiego przekazu, nie jesteśmy zachęcani 

do takich proekologicznych postaw zakupowych, do wykorzystywania tego co mamy po raz 

kolejny, do tego żeby, do kompostowania na przykład nie przypominam sobie, żeby tutaj z gminy 

były jakieś zachęty a przecież odpady „bio” to jest potężna ilość w tym całym strumieniu 

odpadów, gmina mogłaby, powinna w mojej ocenie podejmować takie bez kosztowe zadania 

informacyjne i zachęcać mieszkańców do tego, żeby się włączali w różnorakie akcje zbierania 

odpadów na przykład dzisiaj Pani Wójt co najmniej dwa razy wspomniała o akcji "Region czysty 

na 6", ale zarówno w dzisiejszej wypowiedzi jak i we wcześniejszych informacjach, które 

pojawiają się na stronie internetowej gminy zawsze jest to przekazywane w ten sposób, że jest 
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akcja dla szkół i dla uczniów, a przecież nic nie stoi na przeszkodzie, żeby także te osoby, których 

dzieci nie uczęszczają do danych szkół, które uczestniczą w tej akcji również przynosiły te 

zbierane przez szkoły frakcje i tak naprawdę pomagały tym placówką zdobywać jakieś tam 

nagrody w tych akcjach, bo przecież tam właśnie szkoły mają profity za to ile tych odpadów, 

puszek, baterii oddadzą, od wielu lat stoi kontener na puszki przy Orliku on jest już chyba 

zapomniany przez wszystkich nawet przez gospodarza Orlika, takie mam wrażenie, ilekroć 

zawoziłam tam puszki to nie za bardzo wiadomo czy one są odbierane, czy nie, a przecież ten 

kontener został postawiony przez fundację, która za puszki daje piłki właśnie graczom na Orliki, 

gdyby każdy z mieszkańców lub przynajmniej część właśnie włączyła się w te akcje albo zbiórkę 

elektrośmieci w Przedszkolach też była w ostatnich latach co najmniej dwie placówki 

przedszkolne zbierały elektrośmieci, gdyby mieszkańcy oddawali część swoich odpadów w takich 

zbiórkach to, to te, ilości odpadów, które gmina ma do odbioru i zagospodarowania byłaby 

mniejsza i rachunek byłby mniejszy tak, że gmina mogłaby zachęcać do udziału w akcjach 

edukacyjnych, które są prowadzone przez organizacje działające na terenie naszej gminy, tutaj 

Koło Gospodyń Wiejskich w Lubonieczku celuje właśnie w tej tematyce, były i warsztaty 

gotowania zero Waste, czyli jak nie marnować żywności, w z ostatni weekend gospodynie szyły 

torby z odpadów na zakupy i woreczki na produkty kupowane na wagę, przede wszystkim Koło 

Gospodyń Wiejskich  w Lubonieczku utworzyło punkt dzielenia, w którym możemy zostawić te 

przedmioty, których już nie potrzebujemy, a które innym mogą się przydać, a co ważniejsze my 

sami możemy stamtąd wziąć zamiast kupować nowe i w ten sposób ograniczać ilość odpadów, 

moim zdaniem gmina ma tutaj jeszcze dużo do zrobienia, żeby nie było, że te moje wymagania są 

jakieś od czapy, to zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, gminy 

zapewniają czystość  i porządek na swoim terenie i tworzą warunki niezbędne do ich utrzymania, 

a w szczególności tutaj mamy listę i na tej liście jest między innymi prowadzą działania 

informacyjne i edukacyjne w zakresie prawidłowego gospodarowania odpadami komunalnymi, a 

zgodnie z nauką, i z kolei inną ustawą, ustawą o odpadach to prawidłowe gospodarowanie 

odpadami to w pierwszej kolejności jest ograniczanie ilości odpadów, to jest pierwszy sposób 

postępowania z odpadami, zapobiegać ich powstawaniu i dopiero w dalszej kolejności są odzysk, 

recykling czy unieszkodliwianie czyli składowanie tak, że ja do tej zmiany podchodzę, znaczy ona 

wywołuje u mnie taki duży dyskomfort dlatego, że mam wrażenie, że jest ona konsekwencją 

takiego zaniedbania po prostu, zaniedbania tego przekazu do mieszkańców, że, że przecież oni 

mogą, to wszystko jest w ich rękach, nie było i póki co mamy taką sytuację, że bez żadnego 

obciachu na lokalnej grupie internetowej mieszkańcy piszą no u nas w domu produkuje się dużo 

śmieci, nie ma, żadnych takich negatywnych konotacji z tym nie ma, bo przecież nikt nic nie 

powiedziałby na przykład, o ja spalam śmieci, tego się wstydzimy ale tego, że produkujemy dużo 

odpadów jeszcze nie, wszystko jest kwestią edukacji, tyle w tym zakresie, a do Państwa radnych 
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mam też taki wniosek już, że jeżeli będziemy jeszcze w tej kadencji, a wcale nie musi tak się 

zdarzyć, ale jeżeli ustalać opłatę śmieciową po raz kolejny to warto, by chyba pomyśleć nad 

zwiększeniem ulgi za kompostowanie, bo no tylko ten czynnik finansowy może zachęcić 

skutecznie mieszkańców do podjęcia tego trudu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, o ile pamiętam w Regulaminie jest 1 zł tak, 

tak ale mieszkańcy budynków wolnostojących mają prawo, a na przykład mieszkańcy 

wielolokalowych budynku, w którym na przykład ja mieszkam, nie mają prawa mimo że mam 

ogródek, ja wiem gdzie to zrobić to ustawodawca nie przewidział takiej 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, tak właśnie ostatnio pytałam utaj Panią Karolinę z Referatu 

Infrastruktury jak to jest, że znaczy to, że w ustawie jest napisane, że ta ulga przysługuje, może 

być ustanowiona tylko dla mieszkańców domów jednorodzinnych to rozumiem, natomiast dziwne 

jest dla mnie to, że u nas mieszkańcy budynków wielolokalowych sami, każdy oddzielnie swoje 

śmieci, ma swoje pojemniki, sam składa deklarację, a mimo to nie może skorzystać z tej ulgi tak, 

że praktycznie też widzę tu jakieś nieporozumienie, ale może to po prostu jest sprzeczne                               

w przepisach 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze dziękuję bardzo proszę o zabranie 

głosu radnego Tomasza Grabowskiego 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję jeszcze nawiążę do wypowiedzi radnej Gomułkiewicz, że 

faktycznie trzeci kwartał kończy się, my skończyliśmy z limitem na wywóz śmieci, został na 

czwarty kwartał no i teraz pytanie czy to jest niedoszacowanie, czy faktycznie gmina dużo więcej 

w tej chwili produkuje śmieci 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, to znaczy jak analizowaliśmy wydaje się, że to było 

niedoszacowanie albo, albo trudno powiedzieć, bo 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  zadawaliśmy to pytanie i dostaliśmy odpowiedź, że to jest na 

podstawie sprawozdań, wydaje się, że w sprawozdaniach powinny być, faktyczne 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie sprawozdań aczkolwiek wydaje się, że to też 

jest niedoszacowane ze względu na, niestety na konsumpcyjny tryb życia naszych mieszkańców, 

jeżeli zrobimy to na podstawie tych, tak niestety to jest, że, że te, te ilości śmieci nam wzrastają, 

wzrastają nam drastycznie ale pocieszające też jest to, że w tym strumieniu śmieci komunalnych, 
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które nam, tych zmieszanych, które nam przybywa są też te odpady segregowane, które też 

zwiększają się limity czyli znaczy, że mieszkańcy zaczynają bardziej przykładać się do segregacji, 

aczkolwiek praktycznie od miesiąca marca czy kwietnia wszystkie pozycje odpadów mamy po 

przekraczane, o tonę, dwie, trzy, w zależności od rodzaju, może po prostu ten limit, na górkę tak 

zwaną, po prostu został za mało założony w wersji optymistycznej, że mieszkańcy będą tych 

śmieci mniej produkować, ja nie jestem taką optymistką dlatego, że tak to jest im wyższy stopień 

cywilizacji, cywilizacyjny gdzie wszystko praktycznie pakujemy w różnego rodzaju opakowania, 

w torby, w pojemniki, w kartony tym więcej tych śmieci, tak 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dokładnie to właśnie tutaj słyszę od początku kadencji ile razy 

pojawią się śmieci to dokładnie tak jest mówione, no co poradzić, wszyscy chcemy mieć 

zapakowane, no nie musi tak być ale nie spodziewam się, że to będzie zmiana z dnia na dzień, to 

jest naprawdę długotrwały proces edukacyjny, ale warto to podjąć ten trud 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska,  dlatego tak warto jest już od małych, od małych zaczynać, bo 

"czym skorupka za młodu nasiąknie tym na starość trąci" i to jest bardzo dobry pomysł, faktycznie 

ma Pani radna rację, że może takie akcje informacyjne na stronie Gminy Zaniemyśl, żeby 

produkować mniej tych śmieci jakoś uczulą mieszkańców, trzeba być optymistą, a nie pesymistą, 

ja jestem pesymistą, bo jeżdżę po zebraniach sołeckich i cały czas słyszę, że tych przejazdów jest 

za mało, że produkujemy coraz więcej śmieci i, że gotujemy się z tymi śmieciami, że zarówno 

odpady segregowane również powinny być drugi raz wywożone, bo mamy za dużo, za dużo, za 

dużo, a nikt tak jak Pani radna nie zadaje sobie pytanie co zrobić, żeby tych odpadów miał mniej, 

z drugiej strony dobrze, że tych odpadów segregowanych jest więcej i tych worków zamiast 

jednego żółtego wystawiamy dwa i te śmieci nie znajdują się w szarym kuble na odpady 

niesegregowane, dokładnie albo w las, chociaż tutaj bym się, tutaj bym polemizowała, bo po 

ostatnim 

 

Radna Kamila Kołacka, by się Pani radna zdziwiła co jest w lasach 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, po ostatnim zbieraniu śmieci tutaj w okolicy cmentarza 

ewangelickiego i przez park no to naprawdę stare telewizory, komputery, nie wiem co tam jeszcze 

było, łącznie z całym wyposażeniem domu, z kołdrami, z materacami, można by było 

skompletować sobie wyposażenie, wyposażenie mieszkania no i sklep z butelkami 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję 
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Radny Tomasz Grabowski, tylko dokończę, tylko to jest trochę inny problem, bo takie 

niedoszacowanie skutkuje tym, że w budżecie zawieramy dużo mniejszą kwotę tak naprawdę na 

opłaty, efektem czego teraz będzie zwiększenie tego deficytu, który będziemy musieli to 

dźwignąć, tak 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, no tak ale też jest prawda taka, że na samych odpadach mamy 

prawie wśród mieszkańców zaległości na 400 tys. zł i tak naprawdę nie musielibyśmy dokładać 

tych pieniędzy do budżetu, gdyby ta ściągalność, znaczy, wiem że Pani Agnieszka już mi, Pani 

Skarbnik już mi głową kręci, że to już jest tak rozliczone, że to by było w budżecie, a 

niekoniecznie na to, wiem, ale to taki jest obrazowe, że jednak te 400 tysięcy mieszkańcy mają 

zaległości i tak jak tutaj powiedzieliśmy, że nawet jak ktoś nie płaci latami i tak od niego 

odbieramy śmieci i ta ściągalność jest, mam nadzieję, że ona się poprawi aczkolwiek połowa tej 

kwoty to są zaległości tegoroczne czyli takie, które no jeszcze pewnie nie skutkują tym, że 

możemy się do komornika o to upomnieć, to są na razie tylko upomnienia, informacje, 

zawiadomienia a ponad 200 tysięcy złotych są to zaległości tegoroczne w odpadach i widzimy, że 

im wyższa kwota tym mniej ludzie płacą, im będziemy bardziej podnosić cenę tym zaległości 

pewnie będzie więcej, my mam 30 zł, nasi sąsiedzi w Krzykosach mają 38 złotych, od osoby, za, 

na miesiąc, dlatego też to przesunięcie, żeby już w tym roku nie podnosić cen za odpady, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, ja chciałem powiedzieć, że zgadzam się                         

z radną Kasią Gomułkiewicz o edukacji i z Panią Wójt też się zgadzam i musimy to robić, i 

edukować starszych, młodszych, i na okrągło tym mówić, bo kiedyś utoniemy w śmieciach jak nie 

będziemy segregować, i nie będziemy zmniejszać ilości śmieci tak jak było to mówione, jeszcze 

głos prosiła Pani radna Kamila Kołacka 

 

Radna Kamila Kołacka, w związku z tym jako radna i również gospodyni wiejska                                     

z Lubonieczka zapraszam Państwa żebyście i mieszkańców również odwiedzajcie naszą 

"Ludzielnię" można, bierzcie, przyjeżdżajcie, przyjeżdżajcie na warsztaty będzie nam bardzo miło 

was wszystkich gościć, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękujemy za zaproszenie, to teraz 

przejdziemy do głosowania, do głosowania zmian w budżecie, w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Zaniemyśl na 2021 rok, proszę o podłączenie głosowania 

 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, rozpoczęto głosowanie 
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Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXXVII/240/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym 

projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania, w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

 

innych uwag i zapytań nie zgłoszono, rozpoczęto głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 
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Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXXVII/241/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jadwigi 

Śląskiej w Mądrem z przeznaczeniem na rekonstrukcję sygnaturki na dachu kościoła parafialnego 

przedstawił Pan Marcin Kropiński, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki gruntami 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                         

z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, rozpoczęto głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jadwigi Śląskiej w Mądrem                                       

z przeznaczeniem na rekonstrukcję sygnaturki na dachu kościoła parafialnego 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (1) 

Michał Maliński 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXXVII/242/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, projekty uchwał żeśmy wyczerpani, 

przejdziemy do punktu dziesiątego, wolne głosy i wnioski 

 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, 

widzę już, proszę radny Tomasz Grabowski 
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Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, ja mam pytanie do Pani Wójt, ponieważ ucichła 

sprawa schroniska, schronisko w tej chwili jest nieczynne, nie funkcjonuje, wiem, że Powiat nam 

to oddał, ponosimy koszty z tym związane, czy jakieś są plany związane właśnie z remontem, 

przysposobieniem tego wszystkiego i oddaniem do Zarządu tak jak planowaliśmy, ZGK                             

i wynajmowaniu tego komercyjnie pod kątem, nie wiem, działalności sportowej albo faktycznie 

hotelowej to jest jedno pytanie i drugie pytanie, kończy się dzierżawa na wyspie czy też w tej 

sprawie już coś robimy 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, jeżeli chodzi o schronisko to można powiedzieć, że najpierw 

chcemy, dopóki nie będzie skonkretyzowanych planów, bo tak naprawdę nie mamy 

skonkretyzowanych planów, wrócić do tej pierwotnej formy czyli rozeznać rynek schroniska 

młodzieżowego, były już prowadzone wstępne, wstępne rozmowy ze Starostwem Powiatowym, 

bo to Starostwo Powiatowe miało w tym roku też dotacje na schronisko młodzieżowe, pracownicy 

Centrum Usług Wspólnych oraz Referatu Rolnictwa mieli, mają rozeznać rynek żebyśmy mogli 

samodzielnie to schronisko już bez pośredników poprowadzić przynajmniej do momentu, do 

momentu stwierdzenia czy robimy z tego Hotel Sportowy czy coś innego, jest też, były też 

prowadzone wstępne rozmowy z prezesem ZGK, jest wola Pani kierownik i Pana prezesa, żeby to 

oni właśnie prowadzili to schronisko, a drugie pytanie, wyspa, to tylko przypomnę, że jeżeli 

chodzi o wyspę tak w październiku kończy się umowa dzierżawy i planuję zrobić konkurs                             

i wyłonić dzierżawcę w ramach konkursu, aczkolwiek powiem tak, do końca października mamy 

umowę z Panią tutaj, z MAX Restauracjami, i wiem również, że MAX Restauracje również 

zainteresowane są dalszym prowadzeniem wyspy, bo trzeba powiedzieć, że nie to nie tylko wyspy 

ale także obiekty, obiekty są, czyli domki gdzie można spać, domki hotelowe, które są 

wyposażone również przez MAX Restauracje, wyposażenie kompletne należy do tej, do tej firmy, 

to nie jest nasze wyposażenie tak jak i wyposażenie kuchni, my mamy tylko, można powiedzieć, 

w większości ściany tak, że będziemy się też do tego przygotowywać, jeszcze tylko przypomnę, 

że dla Państwa Radnych, dla Pana Przewodniczącego, Pana zastępcy i Pani radnej Gomułkiewicz, 

że w piątek mamy ostatecznie podejście do mediacji z Powiatem Średzkim oraz spółkami, ze 

spółkami średzkimi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo proszę Pan Radny Paweł 

Kurpik 

 

Radny Paweł Kurpik,  mam taką drobną sprawę w związku z tym, że gmina planuje zakupy 

przez platformę internetową, wybór wykonawców, żeby pojawiła informacje w Biuletynie, na 

stronie internetowej, że po prostu zmienia się zasady, taka tam uwaga 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, w aktualnościach 

 

Radny Paweł Kurpik,  w aktualnościach, żeby wszyscy wiedzieli 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze, okej, nie ma sprawy, może się taka informacja 

pojawić, ta informacja znajduje się też i na stronie naszej internetowej na platformie, w BIP-e i też 

jest chyba na Facebooku, są przekierowania również przynajmniej nie wiem czy ta ostatnia, Panie 

kierowniku, Informacja na stronie, w BIP-e i na platformie tak, że w tych trzech miejscach ona się 

znajduje 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę radny Michał Marciniak 

 

Radny Michał Marciniak, ja chciałem poruszyć kwestię związaną z oznaczeniem ulic i numerów 

w miejscowości Doliwiec, mianowicie dochodzą mnie takie niepokojący sygnały, że karetka 

pogotowia dwa razy przyjechała z opóźnieniem ponieważ nie mogła się odnaleźć w miejscowości 

Doliwiec, z numerami poszczególnych gospodarstw, chodzi mi o to, żeby nie wiem czy będzie 

taka możliwość, w tym budżecie, ale żebyśmy to uwzględnili w przyszłorocznym, żeby zrobić ten 

sposób jak jest miejscowości Winna bądź też Bożydar, gdzie mamy na skrzyżowaniu, tak mamy 

dojazd do poszczególnych posesji z oznaczeniem numerów, ponieważ to by na pewno usprawniło 

dojazd tej karetki a też mogłyby pewnie, mogą być takie sytuacje, że to może zaważyć na czyimś 

życiu bądź zdrowiu dlatego taka gorąca prośba w imieniu mieszkańców miejscowości Doliwiec, 

żeby im takie oznaczenia wprowadzić, dziękuję uprzejmie 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję myślę, że jak najbardziej można o tym pomyśleć                      

i takie oznaczenia zrobić jeżeli one mają w istotny sposób podnieść bezpieczeństwo mieszkańców 

to jestem jak najbardziej za,  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Pani Radna Katarzyna 

Gomułkiewicz, ad vocem 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Pani Wójt proszę nie mówić, że można ponieważ ten problem 

ja Pani Wójt przekazywałam, ale zaznaczyłam, że w pierwszej kolejności trzeba uregulować 

kwestie korzystania z dróg leśnych, nie możemy sobie w budżet wstawiać pieniędzy na 

oznakowanie dojazdu na drogach, które nie są udostępniane do ruchu publicznego 

 

Radny Michał Marciniak, no dobrze ale odpowiedzmy sobie na pytanie czy jest ważniejsze 

ludzkie życie i zdrowie 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, jest ważniejsze ludzkie życie, dlatego gmina już dawno 

powinna wystąpić do Nadleśniczego o udostępnienie tych dróg 

 

Radny Michał Marciniak, no dobrze ale rozumiem, że Pani 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, od trzech lat o tym tutaj mówimy 

 

Radny Michał Marciniak, ale wiemy po prostu jak u nas działają poszczególne Urzędy, nie 

wiem jak działa Leśnictwo, akurat w tej materii, ale uważam, że jeżeli tylko będzie taka 

możliwość, takie znaki powinny się znaleźć tak 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, no nie powinny się znaleźć na cudzej nieruchomości 

 

Radny Michał Marciniak, ale nie, ale zaraz, zaraz, bo w tym momencie mamy, mamy ulicę tak 

chodzi tylko o to, żeby po prostu dopisać numery 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  nie mamy na Doliwcu ulic, mamy drogę leśną, niestety 

 

Radny Michał Marciniak, no dobrze, ale w czym Pani widzi problem 
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz, wszyscy to wiemy 

 

Radny Michał Marciniak, w czym Pani widzi problem 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, w tym, że gmina twierdzi, że nie ma problemu tam gdzie on 

jest 

 

Radny Michał Marciniak, to postawmy słup przenośny, bez, w ogóle słupy mają fundamenty, 

nie mają fundamentów 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, a nie wydaje się Panu, że lepiej byłoby, gdyby gmina 

gruntownie uregulowała ten problem, od źródła 

 

Radny Michał Marciniak, dobrze zróbmy to ale jeżeli to będzie zbyt długo trwało to bardzo bym 

prosił, żeby na te znaki postawić 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, no to trwa już bardzo długo 

 

Radny Michał Marciniak, bo uważam, że życie ludzkie jest ważniejsze niż formalności, nie 

dajmy się zwariować, owszem jestem za tym, żeby to zrobić od "a" do "z" ale jeżeli będzie to jakiś 

problem ze strony Nadleśnictwa Pani tam pracuje więc może Pani jakoś to przyspieszy ze swojej 

strony ale prosiłbym, żeby to było w miarę szybko bardzo dziękuję 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, zapewniam, że nie ma problemu ze strony Nadleśnictwa 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Państwu radnym za dyskusje, czy 

jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, nie widzę, w takim razie przejdziemy do punktu jedenastego, 

zamknięcie sesji 

 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zamykam XXXVII sesję Rady Gminy 

Zaniemyśl, dziękuję Państwu za udział, do widzenia 

 

 

 

 

  

  

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


